
USB MP3 4 Car - product #G10 – Software Version 2.60 since 06.08.2012

Please watch the installation video before you start to install the USB MP3 Player.
The video instruction shows you step by step how to install the device.
Please do the installation like in the video.

USB stick

Format the USB stick to FAT32. Now copy your MP3 files on the stick. max. 250 files.
The filenames have to end with .MP3. Make sure you have no folders on the stick.

Function description – USB MP3 Player

Turn on the radio and insert the USB stick. Push the "TAPE/MD" button - now the USB MP3
Player will be activated.
The USB MP3 Player will create a index of contents (intern - not on the stick).
This can take some time 1-5 seconds (depends on the stick quality).
If everything is ok the first title will be played. The Player can be controlled with
the radio buttons and the steering wheel buttons.
If you turn off the radio with the keys the player will not safe the last played title.
If you turn on the radio again the player will start with the first title.
Turn off the radio with the radio button - the Player will safe the last played title
and start with it the next time you turn on the radio.
You can change USB sticks during music is played.
With the "DISP" button you change between time and title display.
The repeat button on the radio unit activare the repeat modus.
If you want to play a random song press the random button on the radio unit. You still dont like the 
played song? No problem just press the random button wait a second and press it again. Again a 
new random song will be played.  

Function description – AUX input

When you run the USB MP3 4 Car without USB stick then  the AUX input will be deblocked. 
Now you can use any AUX source you want.
During using the AUX input function the display will show you continuous „AUX_in On“ 
and the plaing time.

Thank you for trusting 4N-GX product ! Have fun !

Product page http://4n-galaxy.de/G10_en.html

USB-MP3-4-Car.odt 04.08.12  EN



Anleitung USB-MP3-4-Car (Prod. Nr. #G10) – Software Version 2.60 seit 06.08.2012

Einbau

USB Stick MP3 Player - Software Version 2.00 – Produkt #G10
Bitten nehmen Sie sich etwas Zeit und gucken die Installationsvideos an. 
Zu finden auf der mitgelieferten DVD.
Dort können Sie den Einbauvorgang ganz genau sehen. Bei dem Einbau 
bitte wie in dem Video gezeigt vorgehen.

USB Stick

USB Stick formatieren als FAT32. Der Stick darf keine Ordner beinhalten.
Gewünschte MP3 Dateien auf den Stick kopieren. Max. 250 Dateien. 
(Alles über 250 wird ignoriert) Dateinamen müssen mit .MP3 oder .mp3 enden.

Funktionsbeschreibung 

Das Radio einschalten und USB Stick mit MP3 Dateien einstecken.
Die Taste "TAPE/MD" oder "MEDIA" drücken - jetzt wird der USB-MP3-4-Car Player aktiviert.
Der USB MP3 Player erstellt ein Inhaltsverzeichnis (intern - nicht auf dem Stick).
Der Vorgang kann einen Moment dauern 0,1 bis 2 Sekunden lang (je nach Stick 
Eigenschaften).

Ist alles OK dann wird der erste Titel abgespielt dann der zweite und so weiter...
Über das Lenkrad und die Radio Tasten kann der Player gesteuert werden.
Wird das Radio über den Zündschlüssel ausgeschaltet so merkt sich der Player nicht
welches Lied zuletzt gespielt wurde. Beim erneuten Einschalten fängt er mit dem ersten Lied 
an.

Wird erst das Radio dann die Zündung ausgeschaltet so merkt sich der Player was
zuletzt gespielt wurde. Wird der Player erneut eingeschaltet so fängt der Player mit dem
zuletzt gespielten Lied an.

Der Stick darf auch im eingeschalteten Zustand eingesteckt oder getauscht werden.

Über die "DISP" Taste kann der Anzeigemodus gewechselt werden:
Device (MP3 Player)  Numer + Titel (scroll)  Spiel Zeit→ →

Funktionsbeschreibung – AUX Eingang

Wird der USB-MP3-4-Car ohne USB Stick eingeschaltet werden so wird der AUX Eingang für 
beliebige Audio Quellen aktiviert. 

Während der Benutzung der AUX Funktion wird im Display kontinuierlich „AUX_in On“ und
die Spielzeit angezeigt.

Danke für Ihr Vertrauen in 4N-GX Produkt ! Have fun ! 

Produkt Seit  http://4n-galaxy.de/G10_de.html
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